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To: 5.1.2e [REBEL @minvws.nl];BEEN EEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Tue 9/15/2020 10:18:12 AM

Subject: RE: Nota COVID-19 vragen

Received: Tue 9/15/2020 10:18:13 AM

Probeerde je net ook even te bellen.

In de CoCo werd door W1Z/BZ opgemerkt dat de zin 'Volledige harmonisatie is niet wenselijk, immers hebben niet alle lidstaten

te maken met dezelfde reisbewegingen.’
juridisch niet correct is en op verkeerde been zet. Een aanbeveling kan immers nooit tot harmonisatie leiden.

BES ec: er op dat dit (NL) politiek wel speelt. AZ moet intern nog checken of de tekst wel ok is, en vindt nogal defensief

opgeschreven.

beaamt dat dit een flink discussiepunt is in NL Covid-gremia (MCC?), en dat getracht is zo gebalanceerd mogelijk op te

schrijven.
Wordt nog naar gekeken, BZ neemt initiatief.

Zowel VWS als J&V hebben niet geintervenieerd.

Dit aanhorende, denk ik dat het goed is om minister enBES: prepareren om indien nodig in MCC van morgen ter sprake te

brengen.
Ik weet dat BZ denkt dat er niks te bespreken valt, maar dit blijft eieren lopen zo.

Hoe kunnen we dit organiseren?
En hebben we van minister al iets teruggehoord (is wel heel snel, dat weet ik)?

Groet [ERR

ver:ICE BEER now.
Verzonden: dinsdag 15 september 2020 10:23

Onderwerp: Nota COVID-19 vragen

Heeft al contact met je opgenomen over deze punten?
Kwam bij mij voorbij als automatisch bericht van Marjolein.

15-9-2020 10:20:05 [ENaE omwille van snelheid vast doorgezet, maar ik heb nog een aantal vragen uitstaan:
- Blijft het mogelijk in het voorstel van de EC om ook op regio niveau (binnen een land) te differentiéren bij een EU

reisadvies?

- In de nota staat: "aangezien we nog niet overtuigd zijn dat het ECDC in staat is tot het geven van volledige en objectieve
(kleur-)adviezen." Dat wordt verder niet toegelicht volgens mij. Hebben we daar onderbouwing bij? Of is het meer dat we

denken dat ze te smalle informatie gebruiken (bv niet het aantal besmette reizigers die terugkeren uit land x)?
- Wat betreft de planning/proces; jullie geven aan dat er 22 september een eerste NL standpunt moet zijn en dat die in de

MCC zal worden afgestemd (J&V brengt dit in). Deze week is er ivm prinsjesdag morgen een (extra) MCC. Verwachten jullie dat

dit punt dan ter bespreking staat? De volgende is op 22 september namelijk. Dan weten we hoe snel deze nota door de lijn
moet.
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